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Geachte aanwezigen, 
Goedenavond. Mijn naam is Maaike Twigt. Sinds twee jaar woon ik in Abbekerk met mijn 
man en twee jonge kinderen. Wij wonen hier met veel plezier, mede doordat in het dorp 
alle voorzieningen aanwezig zijn voor jonge gezinnen. 
De bouw van een nieuw dorpshuis zal de komende jaren aanzienlijke gevolgen hebben 
voor een grote groep inwoners van Abbekerk: kinderen van 0 tot 12 jaar en hun ouders.  
 
In plan 1C is gekozen voor herbouw van een uitgekleed dorpshuis, en het samenvoegen 
van de kindfuncties. De BSO, peuterspeelzaal, kinderopvang en de school zouden samen 
in het schoolgebouw gehuisvest worden. Aangezien het schoolgebouw de komende 10 
jaar niet zal worden herbouwd, zouden de kindfuncties deze periode hier moeten 
plaatsvinden. Dat is dus totdat onze jongste zoon naar de middelbare school gaat. Het 
samenvoegen van de kindfuncties juich ik toe, maar de gekozen locatie is veel te krap. Ik 
zal dat toelichten. 
 
Aan het begin van dit schooljaar waren er ongeveer 158 basisschoolleerlingen. Vooral zij 
gaan er qua buitenruimte erg op achteruit. De kinderopvang + peuterspeelzaal zullen 
in de nieuwe situatie samen gebruik maken van het huidige kleuterplein. Deze ruimte 
wordt dus van de schoolgaande kinderen afgesnoept en het aparte kleuterplein 
verdwijnt voor hen. Ook de aan te leggen parkeerplaatsen zorgen ervoor dat het 
schoolplein nog kleiner wordt. Nu gebruiken kinderen van alle leeftijden het 
schoolplein vaak na schooltijd om te spelen en te voetballen. Als het plein in gebruik is 
door de BSO is dit door de week niet meer mogelijk tot half zeven ’s avonds. Voor de 
BSO geldt dat er straks nog steeds buiten gespeeld kan worden, maar er zal geen gras, 
geen speelhuisje en geen schuurtje voor het wagenpark zijn. 
 
Ook over de binnenruimte maak ik mij zorgen. Wat gaat er met de bibliotheek gebeuren, 
het sportlokaal en het atelier? Heeft de BSO straks wel voldoende ruimte om dezelfde 
kwaliteit en diversiteit te kunnen bieden als nu? Ik ben bang dat juist alles wat de school 
en BSO waardevol en leuk maakt, wordt weggenomen. En wat als het aantal kinderen 
dat naar school of naar de BSO gaat groeit? Dan is er nog meer extra ruimte nodig. Er 
zouden geen lokalen moeten worden bijgebouwd ten koste van het schoolplein.  
 
Kortom: qua ruimte zal de basisschool te krap zijn om alle kindfuncties de komende tien 
jaar te herbergen. Mijn voorstel is dat de gemeente doorspaart tot in één keer een nieuw 
dorpshuis met alles erop en eraan op een geschikte locatie kan worden gebouwd. Totdat 
het nieuwe dorpshuis klaar is, kan het oude dorpshuis gebruikt blijven worden. We 
zouden door crowdfunding als bewoners wellicht wat kunnen bijdragen om de 
wachttijd te verkorten.  
 
Samengevat:  
Plan 1C is te krap voor de kinderen.  
Laten we sparen voor een goed nieuw dorpshuis. 
Denk ook aan crowdfunding.  
 
Hopelijk doet de gemeente wat met deze aanbevelingen. Onze kinderen en 
kleinkinderen zijn het waard! 


